
 
 
 
 

 
 
 

Wethouder Bram van der Beek 
van de Gemeente Ede is 
verantwoordelijk voor de 
uitvoering van de jeugdzorg in de 
regio, een taak die volgens de 
Jeugdwet vraagt om 
daadkrachtige en structurele 
oplossingen. Toch roept zijn 
aanpak in de jeugdzorg veel 
vragen op. De jeugdzorg in Ede 
kampt met structurele 
tekortkomingen, van gebrek aan 
warme zorg voor kinderen tot 
bureaucratische rompslomp voor 
ouders. Deze problemen worden 
al jaren aangekaart, maar het lijkt 
erop dat de wethouder in zijn rol 
niet in staat is om de 
noodzakelijke veranderingen 
door te voeren. 
 
De Jeugdwet stelt de gemeente 
verantwoordelijk voor het 
organiseren en financieren van 
jeugdhulp, jeugdbescherming en 
jeugdreclassering. Bram van der 
Beek heeft, als 
portefeuillehouder voor 
jeugdzorg, de 
verantwoordelijkheid om deze 
taken effectief uit te voeren en te 
zorgen voor de juiste 
samenwerking met andere 
organisaties, zoals het Sociaal 
Team, het CJG en 
Jeugdbescherming Gelderland. 
Toch blijkt uit de praktijk dat veel 
van de betrokkenen in de 
jeugdzorg – van ouders tot 
zorgprofessionals – ontevreden 
zijn over de manier waarop de 
jeugdzorg wordt uitgevoerd. 
 
 

 
 
 

Ouders klagen over een gebrek 
aan communicatie en 
ondersteuning, terwijl kinderen 
in jeugdzorginstellingen vaak 
rapporteren dat zij zich onveilig 
voelen en niet de nodige zorg en 
aandacht krijgen. De schade die 
ontstaat door de gebrekkige zorg 
heeft niet alleen psychologische 
gevolgen voor de betrokken 
jongeren, maar ook structurele 
gevolgen voor de 
betrouwbaarheid van het 
jeugdzorgsysteem. En juist daar 
ligt de verantwoordelijkheid van 
de wethouder: het herstellen van 
deze fundamentele 
tekortkomingen. 
 
Bram van der Beek lijkt echter 
onvoldoende urgentie te tonen. 
Terwijl de jeugdzorg in Ede niet 
kan ontsnappen aan de 
uitdagingen die het hele land 
doormaakt, is het de 
verantwoordelijkheid van de 
wethouder om de regie te 
nemen en met concrete, 
structurele veranderingen te 
komen. Dit vraagt om meer dan 
enkel het afvinken van 
verplichtingen volgens de wet; 
het vraagt om het tonen van 
leiderschap en het doorvoeren 
van praktische verbeteringen die 
daadwerkelijk het welzijn van de 
jongeren in Ede bevorderen. 
 
In plaats van alleen 
beleidsdocumenten te 
produceren, zou Van der Beek 
moeten zorgen voor verbeterde 
samenwerking tussen 
gemeentelijke instanties en  

 
 
 

zorgverleners, de kwaliteit van 
zorg in de praktijk moeten 
waarborgen en de bureaucratie 
moeten verminderen. Maar tot 
nu toe lijken de 
beleidsmaatregelen van de 
wethouder te blijven steken in 
ambities die nooit tot echte 
veranderingen leiden. Het 
systeem blijft in de huidige staat 
vastzitten, en kinderen en ouders 
blijven de dupe. 
 
Het is hoog tijd dat Bram van der 
Beek zijn rol als verantwoordelijk 
wethouder serieus neemt en 
daadwerkelijk leiderschap toont 
in de jeugdzorg. De jeugdzorg 
mag geen politiek speelveld zijn, 
maar moet een systeem zijn 
waarin de belangen van kinderen 
en ouders centraal staan. De 
vraag is of Van der Beek bereid 
en in staat is om deze 
verantwoordelijkheid echt op 
zich te nemen, of dat hij 
uiteindelijk zal worden herinnerd 
als een wethouder die kansen 
onbenut liet. 
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